

The PAFO and COLEAD online platform  
A platform about agrifood innovations by African entrepreneurs

## Agrinnovators.org

Agrinnovators.org includes content from the Innovations Sessions:

-  Programme of each session
-  Speakers' biodata
-  Presentation decks
-  Business profiles
-  Impacts stories
-  News



The PAFO-COLEAD Innovations Series features African farmer-led businesses and small and medium-sized enterprises (SMEs) in various agri-value chains. They present opportunities offered by local, regional and export markets in value addition, processing, branding, circular economy and new technologies

## The Agrinnovators forum: a platform for networking

**Register** to the community forum to discuss and explore how to leverage innovations across agricultural value chains to transform food systems in Africa, promote sustainable agriculture, and leverage investment. Share insights, ask questions, and collaborate on innovative solutions!

[Join the forum](#)

### Support to agri-entrepreneurs

Since 2020, the PAFO and COLEAD jointly support African farmers' organisations, cooperatives and SMEs to improve sustainable production, market access and partnerships to strengthen their competitiveness.



If you are interested in presenting your business live during the Innovations Sessions, or through articles, share more information about your products, markets, innovations at:

[entrepreneursacp@colead.link](mailto:entrepreneursacp@colead.link)



The Pan-African Farmers' Organization (PAFO) is a continental organization with a membership base composed of Regional Farmers Networks. As the voice of over 80 million African farmers, present in over 45 countries, PAFO facilitates dialogue and cooperation with the various continental and international institutions as well as with financial and technical partners.



The COLEAD is a network of companies, professional organisations and experts committed to inclusive and sustainable agriculture. As a private sector (not-for-profit) organisation, its purpose is to support activities that aim to increase the agricultural sector's contribution to achieving the Sustainable Development Goals.



*This platform has been created with the support of the Fit For Market Plus programme, implemented by COLEAD within the framework of Development cooperation between the Organisation of African, Caribbean and Pacific States (OACPS), and the European Union (EU).*

*This publication has been produced with the financial support of the EU and the OACPS. Its contents are the sole responsibility of COLEAD and can under no circumstances be regarded as reflecting the position of the EU or the OACPS.*

La plateforme en ligne PAFO - COLEAD  
une plateforme sur les innovations agroalimentaires d'entrepreneurs africains

## Agrinnovators.org

Le site Agrinnovators.org contient des informations sur les Sessions Innovations :

-  Programme de chaque session
-  Courtes biographies des panélistes
-  Présentations
-  Fiches d'entreprises
-  Histoires d'impact
-  Actualités



La Série Innovations PAFO-COLEAD présente des entreprises dirigées par des agriculteurs africains et des petites et moyennes entreprises (PME) dans diverses chaînes de valeur agricoles. Elles présentent les opportunités offertes par les marchés locaux, régionaux et d'exportation en matière de valeur ajoutée, de transformation, d'image de marque, d'économie circulaire et de nouvelles technologies.

## Le forum Agrinnovators : une plateforme de mise en réseau

Inscrivez-vous au forum communautaire pour discuter et explorer comment bénéficier d'innovations dans les chaînes de valeur agricoles pour transformer les systèmes alimentaires en Afrique, promouvoir l'agriculture durable et optimiser des investissements. Partagez vos idées, posez des questions et collaborez à des solutions innovantes !

[Rejoignez le forum](#)

### Soutenir les agro-entrepreneurs

Depuis 2020, la PAFO et le COLEAD soutiennent conjointement des organisations d'agriculteurs, coopératives et PME africaines pour améliorer la production durable, l'accès aux marchés et les partenariats afin de renforcer leur compétitivité.



Si vous souhaitez présenter votre entreprise en direct lors des Sessions Innovations ou par le biais d'articles, partagez plus d'informations sur vos produits, marchés et innovations en envoyant un message à : [entrepreneursacp@colead.link](mailto:entrepreneursacp@colead.link).

 L'Organisation panafricaine des agriculteurs (PAFO) est une organisation continentale dont les membres sont des réseaux régionaux d'agriculteurs. En tant que porte-parole de plus de 80 millions d'agriculteurs africains, présents dans plus de 45 pays, la PAFO facilite le dialogue et la coopération avec les différentes institutions continentales et internationales, ainsi qu'avec les partenaires financiers et techniques.



Le COLEAD est un réseau d'entreprises, d'organisations professionnelles et d'experts engagés en faveur d'une agriculture inclusive et durable. En tant qu'organisation du secteur privé (sans but lucratif), son objectif est de soutenir les activités visant à accroître la contribution du secteur agricole à la réalisation des objectifs de développement durable.



*Cet évènement a été organisé dans le cadre du programme Fit For Market+ mis en œuvre par le COLEAD dans le cadre de la Coopération au Développement entre l'Organisation des États d'Afrique, des Caraïbes et du Pacifique (OEACP), et l'Union européenne (UE).*

*Cette publication a été produite avec le soutien financier de l'UE et de l'OEACP. Son contenu relève de la seule responsabilité du COLEAD et ne peut en aucun cas être considéré comme reflétant la position de l'UE ou de l'OEACP.*